
 

 

25. SEPT. 2024   DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE  KL. 17.00 – 19.00  
FORMØDE FORÆLDREREP. 17.00 – 17.30 DEREFTER DELTAGER SKOLELEDELSE OG LÆRER- OG ELEVREP. 
 
Skole: Grønhøjskolen 
Mødested: Grønhøjskolen 
Mødedatoer: 21/8, 25/9, 28/10, 27/11, 29/1, 26/2, 2/4, 21/5, 18/6 

� Jes       (næstformand),      valgt for 4 år - på valg skoleåret 25/26  
� Michael     valgt for 4 år  - på valg skoleåret 25/26 
� Henriette Valgt for 2 år (evt 4 år til valg 25/26) 
� Louise (formand),  valgt for 4 år - på valg skoleåret 25/26 
� Charlotte  (Eliot 1A) Valgt for 4 år 25/25 – 27/28 
� Søren Wedel  (Carl 1B) Valgt for 4 år 25/25 – 27/28 
� Maiken Andersen Valgt for 4 år 25/25 – 27/28 
� Anne Ranch Suppleant nr. 1 Valgt for 2 år (evt 4 år til valg 25/26) 
� Fedja Borzac Suppleant 2 Valgt for 2 år (evt 4 år til valg 25/26) 
� Edith   Repræsentant for personale og TR pæd. 
� Birgitte  Repræsentant for personale 
� Kasper Schou  viceskoleleder 
� Rune Høst  Indskolingsleder 
� Mette Gudum   Skoleleder 

 

1. Nyt fra Elevrådet  + evt. debat 
2. Nyt fra Ledelsen 

a. Personale 
b. Økonomi 
c. Juniormesterlæreudvalg 
d. Karakter fra eksamen 

3. Info fra formand  
4. Økonomi – mulige sparetiltag til drøftelse. 
5. Revidering af procedurer/principper/strategier:  Princip for budgetbehandling - 

https://drive.google.com/drive/u/0/folders/1ta99wXGx7QJjUcSU3VQFe5AB1L815hxY 
6. Revidering af ”færdselsregler for brug af Grønhøjskolens computere” Mette kommer med et 

oplæg. 
7. Arr. For forældre/ forældreråd 

 
8. Evt. 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Hvis I melder afbud sender I mail til Mette Gudum. 

Mødested: Grønhøjskolen 
Mødedato: 25-09-24                                                     
 
Afbud: Kasper (Barsel), Michael 

 

https://drive.google.com/drive/u/0/folders/1ta99wXGx7QJjUcSU3VQFe5AB1L815hxY


 

 

 
1. Til seneste Elevråd er der ingen punkter da der blev afholdt valg. Følgende blev valgt. Maya 9.A og 

Frida 8. A er valgt som henholdsvis formand og næstformand. Freja og Thilde 8.B er valgt til UMR. 
Dog noteres det at der mangler gulv 8.A. Vi tager det med på TAP-møde. 

2.  
a. Vi har tirsdag d. 24.09.2024 afholdt ansættelsessamtaler til lærerstilling samt 

inklusionspædagogstilling. Til begge stillinger har de kandidater vi har peget på sagt ja tak 
til stillingerne. Kandidaten til lærerstillingen kan tilmed allerede starte allerede fra d. 
01.10.24. Til pædagogstillingen har kandidaten et opsigelsesvarsel og kan først starte d. 
01.11.2024  

b. Der har været første behandling på kommunens budgetforslag for 2025-2028. Vi afventer 
anden behandling der tilkommer 10. oktober. Pt. kan vi ikke sige noget konkret om hvordan 
vi bliver påvirket af det nye budget. Når vi har noget konkret, bliver det naturligvis rejst i 
skolebestyrelsen. 
Skolebestyrelsen er ikke tilfreds med det svar der er kommet i forbindelse med aktindsigt i 
index100. Bestyrelsen ønsker stadig svar på hvorfor vi har en markant lavere tildeling til 
køb af plads end korshøj og Havndal skoler.  
(Index100 vedlægges som bilag til referat) 

c. Mette sidder i et udvalg der skal arbejde med hvordan vi kommer til at arbejde med 
juniormesterlære i Randers kommune når det bliver muligt fra skoleåret 2026/2027 
MGU informerer om de tanker der pt. er på området. Det er langt fra færdigbehandlet.  

d. Gennemgået sidste skoleårs prøvekarakterer i Randers (6,8 gennemsnit), Grønhøj (7,0 
gennemsnit), Landsplan (7,4 gennemsnit). Alt i alt er det tilfredsstillende. Særligt hvis vi 
kigger i forhold til vores socioøkonomiske indplacering kan vi være tilfredse med en 
placering lidt højere end forventet.  
Historisk er det meget svingende hvordan vi placerer os karaktermæssigt.  

 
 

 
3. Skolebestyrelsen fik afsendt høringssvar til forvaltningens budgetforslag. Der kom gode 

tilkendegivelser på det skrevne. 
4. Økonomisk er vi begyndt at kigge efter de ”små ting” i økonomien hvor der kan reduceres i 

omkostninger. De områder som vi kan overveje at skære bort er skolerejser, bornholmer tur og 
svømning. 
Grunden til det kan blive nødvendigt er pga. vi ellers ikke har økonomi til f.eks. Pc’er.  
Det er pt. ikke nødvendigt at tage en beslutning, men det kan komme på tale når vi har et overblik 
over hvilken betydning det kommende budget får.  
 
Skolebestyrelsen er enige om, at vi skal strække os meget langt for ikke at undvære de ovennævnte 
områder.  
Bestyrelsesformand vil gå på jagt efter nøgletal fra de andre skoler. Eksempelvis hvem har skåret 
svømning væk, hvem har ikke skolerejser mv.  
 

5. MGU laver et udkast til ”princip for budgetbehandling” til mødet d. 27.11.2024.  
Herudover laves der et overblik over vores øknomi så alle kan få et overblik over hvordan vores 
økonomi er stykket sammen. Hvad er ”skal-økonomi” hvad er kan-øknomi” 

6. Punkt. 6 slettes. Herudover godkendes princip for ”Lån af computer”. 



 

 

7. Skolebestyrelsen bakker op om at vi laver et forældrearrangement omkring søvn som skolens 
sundhedsplejerske har tilkendegivet hun gerne vil afholde.  
Det er foreslået at klasserne kan lave et projekt/produkt som kan fremvises samme dag som 
oplægget for at trække så mange forældre til som muligt. Der er enighed om at det er en god ide og 
skolen undersøger muligheden for at lave noget der kan give mening ift. emnet søvn. 
 

8. Det forespørges på om vi kan vende tilbage til at det kun er 9.kl der må gå til SPAR.  
Det er ikke noget skolen kan bakke op om trods vi anerkender at eleverne godt kunne købe mad og 
drikke af højere kvalitet. Det er naturligvis en fælles opgave at informere og hjælpe eleverne med 
at træffe gode valg, men skolen ønsker ikke at indskrænke den frihed for eleverne.  
 
 
Evt.  Næste møde d. 28.10.2024 i Havndal vi starter sammen kl. 17.00 til 20.00 -Husk der 
er spisning 
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